

## Das erklärte Badge The explained badge

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

Everybody knows the situation. You're standing in front of a person and you're looking at their badge asking, "What the hell does that mean?" So, I have decided that I would like to explain some of the badges you will find in a small series.

The Kaleidoscopers write on their website (in German):

"Many dancers ask us what our name means and what the badge shows.

The answer: The club name and the badge which looks like a kaleidoscope represents the continually changing formations and the joy of colours in square dancing."

Jeder kennt die Situation. Man steht vor einer Person mit einem Badge und fragt sich, was ist da abgebildet und was hat das mit dem Club zu tun? Daher möchte ich in einer kleinen Serie einige Badges erklären.

Die Kaleidoscopers schreiben auf ihrer Homepage:

„Viele Tänzer fragen uns, wie wir auf den Namen Kaleidoscopers und unser Badge gekommen sind.

Die Antwort: Der Clubname und das Badge, das wie ein Kaleidoskop aussieht, sollen für die veränderlichen Formationen und die Farbenfreude im Square Dance stehen.

